

# 土地勘測工作 Ground Investigation Works

中九龍幹線的地質勘測工程經已展開，工程的承建商為基翔工程發展股份有限公司。工程的施工期為2008年11至2009年5月。

The Ground Investigation works for CKR has commenced. The Contractor for the contract is Gold Ram Engineering and Development Limited. The contract period will be from November 2008 to May 2009.



## 報告板 Bulletin Board

•活動 – 我們正籌備於2009年1月10日(星期六)舉行一項公眾參與活動，就「城市設計研究」及「油麻地警署的保育研究」向公眾匯報進展，及收集公眾意見。活動詳情，請留意日後的中九龍幹線通訊及宣傳資料

•Event – We are arranging a public engagement event to be held on 10<sup>th</sup> January 2009 (Sat) to report progress and gather public views on “Urban Design Study” and “Conservation Study on Yau Ma Tei Police Station”. For event details, please refer to our coming issue of Newsletter and publicity

日期 Date: 2009年1月10日(星期六) 10 January 2009 (Saturday)

時間 Time: 下午2時30分至5時30分 2:30pm to 5:30 pm

地點 Venue: 梁顯利油麻地社區中心 (油麻地眾坊街60號)

Henry G Leong Yau Ma Tei Community Centre  
(60 Public Square Street, Yau Ma Tei)

查詢及報名：請致電2859 0101 或電郵到 [ckr@meinhardt.com.hk](mailto:ckr@meinhardt.com.hk)

For enquiries and enrolment: Please call 2859 0101 or email to [ckr@meinhardt.com.hk](mailto:ckr@meinhardt.com.hk)



## 我們重視你的意見 We Value Your Comment



「中九龍幹線通訊」是以月刊形式出版。如對本工程有任何疑問及意見，歡迎：

郵寄 香港皇后大道西421號華明中心4樓 或  
電郵 [ckr@hyd.gov.hk](mailto:ckr@hyd.gov.hk) 或 [ckr@meinhardt.com.hk](mailto:ckr@meinhardt.com.hk) 或  
致電 2859 0101 或  
傳真 2540 1580

“Central Kowloon Route Newsletter” is a monthly publication. Should you have any comments on the project, please  
send letter to 4/F Wah Ming Center, 421 Queen’s Road West, Hong Kong  
send email to [ckr@hyd.gov.hk](mailto:ckr@hyd.gov.hk) or [ckr@meinhardt.com.hk](mailto:ckr@meinhardt.com.hk) or  
call 2859 0101 or  
fax to 2540 1580

我們的網站

Our website : <http://www.central-kowloon-route.com.hk>